
Referat bestyrelsesmøde i Hyllingeriis Kystbeskyttelseslag – den 30. marts 2025, kl. 11, hos Nick (43) 
 
 
 
Deltagere: Bettina (BR – 59), Niels (NH – 105), Mogens (MC – 250), Nick (ND – 43) og Hanne (HR – 129(ref.))  

 

 
Dagsorden: 

1. Status på kystbeskyttelsen 
2. Generalforsamlingen 

a. Indkaldelse 
b. Regnskab 
c. Budget 
d. Beretning – hvad skal med 
e. Bestyrelsens medlemmer 

3. Plejeplan/restriktioner for medlemmerne 
4. Økonomi 
5. Eventuelt 
6. Næste møder 

 
  

1. Status på kystbeskyttelsen 

CG Jensen har rømmet pladsen. Trappeovergangene bliver sænket i næste uge. Fra den 7/4 begynder CG Jensen at så 

græs mv. De kommer igen i ugen efter påske, hvis de ikke er færdige.  

 

Der skal sendes info til beboerne om regler for beplantning på de arealer, som støder op til spunsen. HR tjekker 

tegninger og vender med Pi for at finde ud af, hvor tæt på der må plantes til spunsen.  

Vi mødes i starten af maj for at se på området: Hvor skal der skiltes, hvor skal der plantes fra vores side m.v. 

2. Generalforsamlingen 27/5 kl. 18.30 Skuldelevhallen 

a. Indkaldelse 

HR laver udkast til indkaldelse med angivelse af, hvem der er på valg, suppleanter m.v. MC laver 
medlemsliste til afkrydsning. 

HR taler med Aksel om placering af punkt til generalforsamlingen. 

b. Regnskab 

Regnskabet omfatter formelt perioden fra den 11/1-2024 til 31/12-2024, men reelt fra stiftelsen af 
Kystbeskyttelseslaget til ultimo 2024, hvilket vil fremgå af bemærkning. ND sender 
korrekturbemærkninger direkte til BDO. Det kommunen har betalt, er med i regnskabet for 2024. 

c. Budget 

MC laver budget for 2025 inden mødet 24/4-2025. 

d. Beretning  

HR laver udkast til beretning fra sidste generalforsamling, herunder aftalen med kommunen om 
årlige udtræk fra kommunen om bidragspligtige og den aftalte rutine.  



NH har rykket for færdigmelding af pumperne. 

e. Bestyrelsens medlemmer 

Alle er villige til genvalg. HR tjekker, om det samme gælder for suppleanterne. 

3. Plejeplan/restriktioner for medlemmerne  

 

HR undersøger nærmere med Pi/kommunen og så skal vi gerne snarest kunne melde noget ud.  
 
4. Økonomi 

MC gennemgik uddelt likviditetsbudget. Der skal ske frigivelse af garanti og lånes endnu 1 mio.kr. på 

KommuneKredit. Undersøg hvornår vi kan få penge ind fra Kystbeskyttelsespuljen, så det kan fastlægges, 

hvad vores endelige lånebehov vil være. 

 
5. Næste møde – 24/4 2025, kl. 16, teamsmøde om generalforsamling 

 


